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Protokół nr LIX/22 
z obrad LIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się w dniu 31 sierpnia 2022  roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Łomży 

 

Na ogólną liczbę 23 radnych Rady Miejskiej Łomży w obradach sesji uczestniczyło 23 

radnych, co stanowi  100 %  ogółu radnych. 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zgodnie z załączonymi listami 

obecności. 

Obrady sesji rozpoczęto  o godz. 10.00, a zakończono o godz. 10,51. 
 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Otworzyła obrady LIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży. Po 

zapoznaniu się z listą obecności,  stwierdziła prawomocność obrad.  

Następnie poprosiła  o uwagi do  zaproponowanego porządku obrad.  

Uwag nie zgłoszono, Rada przyjęła jednogłośnie - 22 głosami za, następujący 

porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr LVIII/22 z obrad   LVIII sesji Rady Miejskiej Łomży.  

3. Informacja o pracy Prezydenta w miesiącu lipcu 2022 r. /druk  931/ 

4. Informacja na temat funkcjonowania Centrum Pieczy Zastępczej w Łomży za 2021 

rok /druk nr 923/ - wiodąca Komisja  Rodziny, Sportu i Zdrowia 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 

2022 - 2037  /druk nr 938, 938/1, 938A z autopoprawką/ 

b) w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2022  /druk nr 939, 939/1, 

939B/ -  wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta  

6. Podjęcie uchwały  zmieniającej  uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli szkół, przedszkoli 

i placówek prowadzonych przez Miasto Łomża /druk nr 924, 924A/ - wiodąca 

Komisja Edukacji i Kultury 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na 

obszarze Miasta Łomża /druk nr 932, 932A/ - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w 

sprawie powierzenia przez Powiat Grajewski przyjęcia do realizacji przez Miasto 

Łomża zadania z zakresu pomocy psychologiczno – pedagogicznej udzielanej 

dzieciom i młodzieży z terenu powiatu grajewskiego /druk nr 929, 929A/ - wiodąca 

Komisja Edukacji i Kultury 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Łomża, położonej przy ul. Ciepłej 
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/druk nr 934, 934A/ - wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej Rozwoju i 

Przedsiębiorczości 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania związku ZIT i określenia zasad współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta 

Łomży, przy opracowaniu Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych /druk 

nr 937, 937A/ - wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej Rozwoju i 

Przedsiębiorczości 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 278/XXXII/16 Rady Miejskiej Łomży z 

dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie przyjęcia Programu „Łomżyńska Karta 

Seniora”, zmienionej Uchwałą Nr 536/LVIII/18 Rady miejskiej Łomży z dnia 29 

sierpnia 2018 r. /druk nr 940, 940A/ - wiodąca Komisja  Rodziny, Sportu i Zdrowia 

12. Ocena realizacji Miejskiego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 

na lata 2021 – 2030 za 2021 rok /druk nr 927/ - wiodąca Komisja  Rodziny, Sportu 

i Zdrowia 

13. Ocena realizacji uchwał podjętych w II kwartale 2022 roku /druk nr 925/  – wiodąca 

Komisja Rewizyjna 

14. Przyjęcie sprawozdania Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

15. Zajęcie stanowiska w sprawie pism skierowanych do Rady. 

16. Sprawy różne. 

Ad. 2 
 

Alicja Konopka  – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Poprosiła o uwagi do protokołu z obrad  LVIII  sesji Rady Miejskiej.  

Radni uwag nie zgłosili. Rada przyjęła protokół z obrad LVIII  sesji. 
 

Ad. 3 
 

Alicja Konopka  – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Poprosiła o uwagi i pytania do informacji o pracy Prezydenta Miasta w miesiącu 

lipcu 2022 roku.  
 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 4  

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

      Przedstawił opinię Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia w sprawie funkcjonowania 

Centrum Pieczy Zastępczej w Łomży za 2021 rok  (w załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Rada w wyniku głosowania 23 głosami za – jednogłośnie  pozytywnie oceniła 

funkcjonowanie Centrum Pieczy Zastępczej w Łomży za 2021 rok. 
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Ad. 5 a, b 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

      Przedstawił opinię Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2022 rok  w działach merytorycznie podległych Komisji   (w załączeniu). 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

        Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2022 rok w działach merytorycznie podległych Komisji (w  załączeniu). 
 

Mariusz Tarka - Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 Przedstawił opinię Komisji Finansów i Skarbu Miasta w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 2022 - 2037  (w załączeniu) 

oraz opinię w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok  (w załączeniu). 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

Zamknęła   dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 2022 - 2037, określony 

drukiem nr 938A z autopoprawką 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, przeciw opowiedziało się 7 radnych,  

od głosu wstrzymało się 3. Rada uchwałę podjęła.  

Uchwała Nr 527/LIX/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 31 sierpnia 2022 r. 
 

w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 
2022 – 2037 (w załączeniu) 

 

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie na rok 2022 określony drukiem nr 939B. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się13 radnych, przeciw opowiedział się 5 radny,  od 

głosu wstrzymało się 5. Rada uchwałę podjęła.  

Uchwała Nr 528/LIX/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 31 sierpnia 2022 r. 
 

w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2022 (w załączeniu) 
 

Ad. 6 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 
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Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

        Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie  uchwały zmieniającej  

uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla nauczycieli szkół, przedszkoli i placówek prowadzonych przez Miasto Łomża 

(w  załączeniu). 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła   dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej  

uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla nauczycieli szkół, przedszkoli i placówek prowadzonych przez Miasto Łomża 

określony drukiem nr 924A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku przeciw i wstrzymujących. 

Rada uchwałę podjęła.  

Uchwała Nr 529/LIX/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 31 sierpnia 2022 r. 
 

zmieniająca  uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli szkół, przedszkoli i placówek 

prowadzonych przez Miasto Łomża (w załączeniu) 
 

Ad. 7 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

        Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Łomża (w  załączeniu). 

 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła   dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Łomża określony drukiem nr 932A. 
 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła.  
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Uchwała Nr 530/LIX/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 31 sierpnia 2022 r. 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta 

Łomża (w załączeniu) 
 

Ad. 8 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

        Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Grajewski przyjęcia do 

realizacji przez Miasto Łomża zadania z zakresu pomocy psychologiczno – 

pedagogicznej udzielanej dzieciom i młodzieży z terenu powiatu grajewskiego 

(w  załączeniu). 

 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła   dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat 

Grajewski przyjęcia do realizacji przez Miasto Łomża zadania z zakresu pomocy 

psychologiczno – pedagogicznej udzielanej dzieciom i młodzieży z terenu powiatu 

grajewskiego określony drukiem nr 929A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 20 radnych, przeciwnych nie było, od głosu 

wstrzymało się 3 radnych. Rada uchwałę podjęła.  

Uchwała Nr 531/LIX/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 31 sierpnia 2022 r. 
 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia 
przez Powiat Grajewski przyjęcia do realizacji przez Miasto Łomża zadania z 

zakresu pomocy psychologiczno – pedagogicznej udzielanej dzieciom i 
młodzieży z terenu powiatu grajewskiego (w załączeniu) 

 
Ad. 9 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki komunalnej Rozwoju 
                              i Przedsiębiorczości 
 

      Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej Rozwoju  i Przedsiębiorczości 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie przetargu, nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Łomża, położonej przy ul. Ciepłej (w załączeniu). 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
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Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła   dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie przetargu, nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Łomża, położonej przy ul. Ciepłej określony drukiem nr 934A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, przeciwnych nie było, od głosu 

wstrzymało się 7 radnych. Rada uchwałę podjęła.  

Uchwała Nr 532/LIX/22 

Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 31 sierpnia 2022 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie przetargu, nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Łomża, położonej przy ul. Ciepłej (w załączeniu) 

 

Ad. 10 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki komunalnej Rozwoju 
                              i Przedsiębiorczości 
 

      Przedstawił opinię Komisji Gospodarki komunalnej Rozwoju  i Przedsiębiorczości 

w sprawie  powołania związku ZIT i określenia zasad współpracy jednostek samorządu 

terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Łomży, przy opracowaniu 

Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (w załączeniu). 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła   dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

powołania związku ZIT i określenia zasad współpracy jednostek samorządu 

terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Łomży, przy opracowaniu 

Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, określony drukiem nr 937A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przeciwnych nie było, od głosu 

wstrzymało się 2 radnych. Rada uchwałę podjęła.  

Uchwała Nr 533/LIX/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 31 sierpnia 2022 r. 
 

w sprawie powołania związku ZIT i określenia zasad współpracy jednostek 
samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Łomży, 

przy opracowaniu Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych  
(w załączeniu) 
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Ad. 11 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

      Przedstawił opinię Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia w sprawie uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr 278/XXXII/16 Rady Miejskiej Łomży z dnia 30 listopada 2016 

r. w sprawie przyjęcia Programu „Łomżyńska Karta Seniora”, zmienionej Uchwałą Nr 

536/LVIII/18 Rady miejskiej Łomży z dnia 29 sierpnia 2018 r. (w załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła   dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr 278/XXXII/16 Rady Miejskiej Łomży z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie 

przyjęcia Programu „Łomżyńska Karta Seniora”, zmienionej Uchwałą Nr 536/LVIII/18 

Rady miejskiej Łomży z dnia 29 sierpnia 2018 r., określony drukiem nr 940A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przeciwnych nie było, od głosu  

wstrzymał się 1 radny. Rada uchwałę podjęła.  

Uchwała Nr 534/LIX/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 31 sierpnia 2022 r. 
 

zmieniająca Uchwałę Nr 278/XXXII/16 Rady Miejskiej Łomży z dnia 30 listopada 
2016 r. w sprawie przyjęcia Programu „Łomżyńska Karta Seniora”, zmienionej 

Uchwałą Nr 536/LVIII/18 Rady Miejskiej Łomży z dnia 29 sierpnia 2018 r.  
(w załączeniu) 

Ad. 12 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

      Przedstawił opinię Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia w sprawie realizacji 

Miejskiego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2021 – 2030 

za 2021 rok (w załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Rada w wyniku głosowania 23 głosami za – jednogłośnie  pozytywnie oceniła 

realizacji Miejskiego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 

2021 – 2030 za 2021 rok 

Ad. 13 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Stanisław Oszkinis – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 Przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie realizacji uchwał podjętych w II 

kwartale 2022 roku (w załączeniu). 
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Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

 Rada, w wyniku głosowania 22 głosem za – jednogłośnie,  pozytywnie oceniła 

realizację realizacji uchwał podjętych w II kwartale 2022 roku zgodnie z drukiem nr 

925. 

Ad. 14 

Hanka Gałązka -  Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 Przedstawiła sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie 

dotyczącej  petycji  „Inicjatywy - Zmieniajmy Gminy na Lepsze – Poprawa Efektywności 

Energetycznej” o poprawę efektywności energetycznej (w załączeniu). 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

 Głosów w dyskusji nie zgłoszono. Rada w wyniku głosowania 22 głosami za – 

jednogłośnie  przyjęła sprawozdanie komisji.  
 

Ad. 15 

 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poprosiła Wiceprzewodniczącego o przedstawienie pism skierowanych do 
Rady.  

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  

 Przedstawił pisma, które wpłynęły do rady od ostatniej sesji: 

1) Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody  w sprawie Uchwały Nr 520/LVII/22 w 

sprawie ustalenia Statutu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej Zakład Budżetowy w Łomży – a/a 

2) Uchwała RIO w sprawie skargi na Uchwałę Nr 515/LV/22 – a/a 

3) Skarga mieszkańca na działanie Urzędu – Rada w wyniku głosowania 23 

glosami za, przekazała skargę do rozpatrzenia Komisji Skarg, wniosków i 

Petycji   

4) Pisma mieszkańca skierowane do Prezydenta dot. ul. Chętnika – a/a 

5) Pismo Wojewody w kwestii  weryfikacji uchwał – Rada w wyniku głosowania 23 

głosami za przekazała pismo Prezydentowi celem sprawdzenia uchwał, 

6) Pismo PKS Nowa o zabezpieczenie mieszkań 
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Artur Nadolny - Przewodniczący Komisji Gospodarki komunalnej Rozwoju 
                              i Przedsiębiorczości 
 

 Odnosząc się do prośby PKS Nowa aby uruchomić mieszkańcom gmin 

przystanki zauważył, że rozpoczyna się nowy rok szkolny i uczniowie będą mieli 

utrudniony dojazd do szkół. Natomiast starsi mieszkańcy będą mieli problem z 

dotarciem do przychodni, szpitala. Dodał, że z tego, co pamięta to 

wiceprzewodniczący złożył wniosek o zdjęcie tego punktu i powiedział, że chce 

popracować z samorządami okolicznymi. Prosi więc o informację, jakie propozycje 

Przewodniczący ma, aby dalej współpracować, ponieważ to Przewodniczący zdjął i 

czeka na to, aby wprowadzić dodatkowe zadania dla gmin aby współpracować. 

Zauważył, że w dniu dzisiejszym Rada  zagłosowała za porozumieniem ZIT, czyli 

przyczynienia się do rozwoju gmin. Jego zdaniem takie udostepnienie kilku 

przystanków, które pozwolą uczniom dotrzeć do szkół bez problemów oraz osobom 

starszym. Zauważył, że zarówno uczniowie, jak i osoby starsze korzystają z 

bezpłatnych przejazdów, a więc miasto na tym nie straci, a spółka PKS nie jest raczej 

konkurencją dla miasta. Pyta więc, czy ten temat będzie wracał na sesje, czy miasto 

daje sobie spokój i nie ma żadnej dobrej woli ze strony miasta, Rady, aby te kilka 

przystanków uruchomić.  
 

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  

 Zabierając głos zwrócił uwagę, że od Spółki PKS Nova wpłynęły dwa pisma, 

pierwsze dotyczy mieszkań, drugie przystanków, a i tak Rada kieruje je do Prezydenta.  

Odnosząc się następnie do wypowiedzi radnego Nadolnego zauważył, że on tak sobie 

nie może zdjąć  punktu z porządku obrad, taką decyzje podejmuje Rada. Punkt ten 

został zdjęty przez Radę w wyniku głosowania.  

 Wracając do tematu zauważył, że jedno z pism dotyczy zapewnienia mieszkań  

5 osobom i to pismo należy przekazać Prezydentowi, w związku z powyższym poddaje 

pod glosowanie, kto jest za przekazaniem  tego pisma Prezydentowi.  

Rad w wyniku głosowania - 23 głosami za pismo przekazała Prezydentowi.  

7) Pismo PKS Nova dotyczące przystanków skierowane jest do Prezydenta i do 

wiadomości Rady, nie ma potrzeby jego przekazywania – a/a, 

8) Wniosek o udostepnienie informacji publicznej oraz  pismo Przewodniczącej 

udzielające informacji – a/a 
 

Ad. 16 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Prosi o zgłaszanie spraw różnych.  
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Artur Nadolny - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Rozwoju 
                              i Przedsiębiorczości 
 
 Wracając do tematu udostępniania przystanków zgodził się, że to Rada punkt 

zdjęła z porządku obrad, ale na wniosek Wiceprzewodniczącego i nie miał do tego 

pretensji, ponieważ oczekiwał,  dalszych dyskusji, bo tak miało się stać, ale wniosek 

gdzieś utknął i tam nie będzie zależało, aby go na siłę przepychać, trzeba oczywiście 

negocjować i jakieś więzi partnerskie utrzymywać i budować relacje.  

Poprosił następnie Prezydenta o wyjaśnienie, czy ruch wahadłowy na Starym 

Rynku zakończy się zgodnie z  informacją na stronie internetowej z końcem sierpnia i 

czy uczniowie do szkół będą mogli jechać bez utrudnień, czy remont przedłuży się. 
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta  
 

 Odpowiadając zauważył, że nie ma mowy o przedłużeniu remontu, budowa 

bowiem trwa. Dodał, że ruch wahadłowy na Starym rynku w dniu jutrzejszym zostanie 

zlikwidowany, być może będzie utrzymany do końca tygodnia, ale tego jeszcze nie 

wiedzą, zobaczą dzisiaj, jak to wyjdzie. Z pewnością od przyszłego tygodnia to 

wahadło zostanie zniesione, przystanek autobusowy będzie utrzymany z drugiej strony 

hali, do czasu ukończenia nawierzchni od strony Ratusza. Podkreślił, że wszystko jest 

realizowane zgodnie z planem, prace trwają, ma nadzieję, że te niedogodności 

mieszkańcy zrozumieją.  Starają się, aby te utrudnienia od początku roku szkolnego 

były jak najmniej odczuwalne.  

Odnosząc się do kwestii przystanków  poprosił radnego o odpowiedź, na czym 

buduje on przekonanie, że żadnej straty dla miasta, miejskiej spółki nie będzie i na 

czym buduje przekonanie, że  otwarcie przystanków dla PKS Nova nic nie zmieni w 

funkcjonowaniu miejskiej spółki i w jaki sposób radny chciałby zawęzić to 

udostepnienie przystanków tylko dla PKS Nova, a nie uruchomić automatycznie dla 

wszystkich, firm, które się zgłoszą do miasta, a wiedza, że takich chętnych jest z każdej 

relacji dojeżdżania do miasta jest wiele. Podkreślił, że jest za współpracą w każdym 

wymiarze, te ZIT-y potwierdzają to, że miasto jest otwarte i inicjuje ta współpracę, 

natomiast tutaj to jest decyzja gmin, które podjęły decyzję, że  z MPK w obsłudze 

międzygminnej współpracować nie chciały, nie mogły, to kwestia nazewnictwa, w 

każdym bądź razie wybrały inna opcję.  
 

Tadeusz Kowalewski – radny 
 

 Zabierając głos, zwrócił się z prośbą do radnego Nadolnego, aby nie 

rozpoczynać tej kwestii w chwili obecnej, ale prosi, aby tą sprawę podjąć jako jeden z 

punktów na najbliższym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, ponieważ 

zaistniały nowe okoliczności, nowe fakty, warto więc zweryfikować wcześniejsze 

podejścia i podjąć jakąś decyzję, aby tą sprawę rozwiązać.  Jego zdaniem  jest ona 

banalna, wymaga tylko dobrej woli ze strony osób zainteresowanych.  

Poprosił następnie Prezydenta o informację, czy na dzień jutrzejszy 1 września jakieś 

wydarzenia związane z rozpoczęciem II Wojny światowej, czy nie ma żadnych 

zdarzeń, ponieważ jako radni nie otrzymali informacji.  
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Artur Nadolny - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Rozwoju 
                              i Przedsiębiorczości 
 

 Odnosząc się do wypowiedzi Prezydenta zwrócił uwagę, że ostatnio był na 

okolicznych przystankach, gdzie zatrzymuje się PKS i nie widział obłożenia tych 

autobusów, prawdopodobnie to się zmieni z początkiem roku szkolnego, bo uczniowie 

wracają do szkół i dla ich dobra i bezpieczeństwa chciałby, aby pod tymi szkołami  

mogli sobie spokojnie wysiąść i dojść do szkoły. Chciałby również, aby starsze osoby, 

które również nie płacą za bilety, a więc ta strata nie byłaby większa, porównując do 

straty ZGO, która to spółka ma przez kwartał 55 tys. netto straty, więc w ciągu roku 

pewnie będzie miała stratę 300 tys. brutto. Zauważył, że to radni, nie wszyscy,  

zagłosowali za porozumieniem, ale te straty są. Zauważył, że on nie podnosi tego, nie 

wprowadza tego punktu, bo ten punkt wprowadził, jeżeli chodzi o przystanki, Prezydent 

chrzanowski, jednak ten punkt został zdjęty i to utknęło w martwym punkcie. Prezydent 

też widział dobra wolę, żeby te przystanki uruchomić, no widzi że jest wielki opór 

niektórych, a być może trzeba było z PKS Nova porozmawiać i może jakąś odpłatność  

mimo wszystko za te zatrzymywanie się na przystankach pobierać, trzeba rozmawiać, 

negocjować, bo rozmowa buduje, a tak, to te więzi będą budowane, jak do tej chwili.  
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta  
 

 Odnosząc się do wypowiedzi radnego zgodził się, że wszystko jest do dyskusji, 

wola powinna być z każdej strony do współpracy. Oni ta wolę wyrażają, chociażby 

dzisiejszym ZIT-em, gdzie radni kształt porozumienia przyjęli, co jest potwierdzeniem 

tego, że inicjują tą współpracę z gminami, są jednak rzeczy, które od miasta są 

niezależne i decyzje, które są od miasta niezależne, a z którymi musieli się pogodzić. 

Zauważył, że radni w dniu dzisiejszym przyjęli zmiany w budżecie, gdzie jest 

zmniejszenie dochodów MPK o 470 tys. zł, więc to tylko potwierdza, że brak tych 

wpływów jest spowodowany wieloma rzeczami, ale również tym, że nie ma sprzedaży 

biletów, skutkuje bardzo wymiernie na kondycji budżetu i spółki. Jak najbardziej jest 

za tym, aby ta współprace prowadzić, ale prosi o większą wstrzemięźliwość przy 

wypowiadaniu opinii, bo nie są zgodne z prawdą. 
 

Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta  
 

 Odpowiadając na pytanie radnego Kowalewskiego dotyczące przebiegu 

uroczystości obchodów wybuchy II wojny światowej poinformował, że takie 

uroczystości  związane ze złożeniem kwiatów i włączeniem syren alarmowych odbędą 

się w dniu jutrzejszym o godz. 12.00 w Dolinie Pamięci.  

 

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  

 Wracając do kwestii przystanków zauważył, że jako mieszkańcy, zdają sobie 

sprawę, że korzystają jako mieszkańcy i odpowiadają przed mieszkańcami. Dodał, że 

współpraca z gminami powinna być na zasadzie partnerskiej, a nie nakazowo, że 

musicie nam udostępnić. Jako radni reprezentują miasto Łomża. 
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Artur Nadolny - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Rozwoju 
                              i Przedsiębiorczości 
 

 Odpowiadając stwierdził, że zgadza się z Wiceprzewodniczącym, nikt miastu 

nie nakazuje, wychodzą z prośbą i miasto może ta prośbę  uznać za zasadna, bądź 

nie. Zauważył, że zaproponował jakąś odpłatność za korzystanie  przystanków, trzeba 

tylko rozmawiać.  
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta  
 

 Odnosząc się wypowiedzi radnego potwierdził, że faktycznie jest to temat na 

posiedzenie Komisji, na spokojna rozmowę. Wyjaśnił następnie, że nie ma czegoś 

takiego, jak pobieranie opłat  od jednej firmy za udostepnienie określonych 

przystanków, to regulują przepisy, nie chęci.  
 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 

 Zabierając glos w dyskusji stwierdził, że dyskusja jest bezprzedmiotowa, 

ponieważ Rada przyjmuje uchwały, które przedstawia Prezydent. Jego zdaniem 

należy zwrócić się do Prezydenta i na poziomie Wójt – Prezydent- Burmistrz powinna 

odbyć się dyskusja, a nie na zasadzie, że radni wymagają, aby Prezydent jeździł i 

prosił, aby autobusy jeździły po  Łomży. Jeżeli Prezydent przedłoży Radzie projekt 

uchwały, wówczas ewentualnie Rada może przedyskutować i przegłosować uchwałę.  
 

Marek Dworakowski – radny 
 

Zabierając głos stwierdził, że popiera wniosek radnego Kowalewskiego, aby dyskusje 

przełożyć na posiedzenie komisji i prosi Prezydenta o przygotowanie szacunków, jakie 

to straty z tego tytułu miasto poniesie, jeżeli zgodzi się na udostepnienie tych 14 -15 

przystanków. Bez konkretnych danych nie ma sensu dyskusja.  
  

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

W związku z wyczerpaniem porządku, zamknęła obrady LIX zwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej. 

 

        Przewodnicząca 

              Rady Miejskiej Łomży 

 

        Alicja Konopka 

Protokołowały: 

 

D. Śleszyńska 

 

I. Jankiewicz 

 


